
Bussum, 18 november 2011 
 

Trading update Sabon Funding 

 

Ten aanzien van de ontwikkelingen bij Sabon Funding wordt verwezen naar het op 11 
oktober 2011 gepubliceerde bericht. Voor de goede orde wordt gemeld dat op  23 november 
a.s. een vergadering van participanten worden gehouden. 
 
Sabon Funding 
VGM Beheer, 
beheerder a/i 
 



Bussum, 11 oktober 2011 
  

Bericht van Sabon Funding 
  
Sabon Funding deelt het volgende mede: 

1) De notulen van de participantenvergadering van 30 juni jl. zijn beschikbaar op de website 
www.sabonfunding.com. 
 
2) De heer Bob Ultee heeft een bericht aan Participanten opgesteld dat nog heden aan Participanten 
zal worden toegestuurd. Dit bericht zal tevens beschikbaar komen op de website 
www.sabonfunding.com. 
 
3) Op 23 november a.s. zal een Vergadering van Participanten plaatsvinden om 10.00 in Jan Tabak 
(Bussum). De agenda en toelichting bij deze vergadering zullen via www.sabonfunding.com 
beschikbaar zijn. 
 
Voor de goede orde wordt opgemerkt dat VGM Beheer de functie van beheerder van Sabon Funding 
in oktober 2010 heeft opgezegd en dat deze opzegging op de vergadering van 23 november 2010 is 
toegelicht. De functie van beheerder wordt derhalve op interim-basis en voorwaardelijk vervuld. 
  
VGM Beheer 
  
 

 

http://www.sabonfunding.com/
http://www.sabonfunding.com/
http://www.sabonfunding.com/


Bericht aan de Participanten van Sabon

Beste Participanten,

Hierbij wederom een korte update van de stand en gang van zaken bij Sabon;

In het eerste halfjaar zijn er veel wijzigingen in de organisatie geweest. Marion Nieuwpoort, operationeel 
directeur, is vertrokken. De controller is vervangen door een meer ervaren versie.   
De bemanning van de V&D’s werd overgenomen van Promotion Partners door eigen medewerkers omdat eigen 
medewerkers beter “het Sabon DNA” kunnen overbrengen op klanten. Deze operatie heeft 8 weken geduurd en 
is succesvol verlopen waarbij zowel kosten substantieel verlaagd zijn alsmede het resultaat (omzet) verbeterd is. 

Verder is het sales management versterkt door het aantrekken van 2 regiomanagers die elk leiding geven aan 
een aantal winkelcoaches. De eerste regiomanager, Barry van den Mosselaar, is al in functie en de tweede, 
Floor Paesens, start per 17 oktober. Floor werkte tot op heden voor V&D waar hij vorig jaar (2010) als general 
manager van de “A-brands” binnen V&D “medewerker van het jaar is geworden. Hij zal ook deels zorg gaan 
dragen voor de communicatie met V&D en algemene retail zaken op zich nemen als promoties en facility 
management. De winkelcoaches zijn deels van buitenaf en deels intern aangetrokken. Het resultaat hiervan is 
zichtbaar en merkbaar voor de consument omdat zij van zeer dichtbij leiding geven en de managers onder-
steunen om de uitstraling en service te bewaken die wij nastreven. Elke winkelcoach geeft leiding aan 5-8 winkels.

Daarnaast is zoals reeds aangegeven bij de laatste aandeelhoudersvergadering een compleet nieuw manage-
ment systeem ontwikkeld dat in de loop van de dag volledig inzicht geeft in de ontwikkeling van de verkoop 
per winkel. Deze informatie gaat naar de coaches en regiomanagers zodat die direct kunnen bijsturen als dat 
nodig is. Los daarvan verstrekt het systeem informatie over de bezoekersaantallen en de gemiddelde besteding 
per klant. Ook de personeelsinzet wordt in dit systeem gepland en gevolgd. Dit systeem heeft geleid tot een 
zeer goed inzicht en, door de gevolgde directe acties die door de nieuwe structuur mogelijk is (korte aansturing 
door mobiele coaches), een substantiële resultaatsverbetering. Ook heeft het systeem geleid tot nagenoeg 
volledige automatisering van het personeelsregistratie systeem waardoor wij nu kosten besparen (administra-
tieve verlichting, kostenreductie en verbeterd inzicht in inzet) en in de toekomst geen extra mensen nodig 
zullen hebben (tot op bepaalde hoogte uiteraard) bij uitbreiding van ons personeelsbestand. 

Met gepaste trots kunnen wij ook mededelen dat wij een aantal nieuwe winkels hebben geopend op 
strategische locaties. Nu al kan gezegd worden dat dit stuk voor stuk winkels zijn die in de “top-tien” van best 
presterende (lees ook renderende) staan. Het betreft de winkels in Zoetermeer, de Heiligeweg in Amsterdam, 
de Brink in Laren, de Haverstraatpassage in Enschede en als laatste de prestigieuze Koopgoot (beurstraverse) 
in Rotterdam. Momenteel zijn nog in aanbouw, welke de komende weken opengaan, de Beethovenstraat in 
Amsterdam, de kleine Bisschopstraat in Deventer, de Muntstraat in Maastricht en de Lijnbaan in Rotterdam. 
Dit zijn eveneens alle 4 weer winkels op A1 en Top-A1 locaties waarvan de verwachting hooggespannen zijn. 
Aangehuurd zijn reeds de Grote Houtstraat in Haarlem (opening 15 november 2011), de Roggestraat in Zwolle 
(opening 10 november 2011), Utrecht Hoog-Catherijne (streven opening december 2011) en de Haarlemmer-
straat te Leiden (opening februari 2012). Tevens worden er op diverse plaatsen onderhandelingen gevoerd voor 
nieuwe winkels te openen in het eerste/tweede kwartaal 2012 waarbij het streven is het aantal winkels van 55 
naar 72 te brengen tussen november 2011 en april 2012. In het tweede kwartaal (van 2012) zijn wij voornemens, 
mede afhankelijk van verdere ontwikkelingen, om een groot aantal V&D’s uit te rollen onder leiding van onze 
nieuw aangetrokken medewerker. 

In bijgevoegd fotopresentatie kunt U visueel een indruk krijgen van de nieuwe winkels. 



De financiële verwachting voor het gehele jaar is dat, op basis van de gerealiseerde resultaten tot nu toe en 
ondanks de hoge bijzondere kosten in het eerste halfjaar, het bedrijfsresultaat over 2011 positief zal zijn. Die 
verwachting is gebaseerd op onze huidige inschatting, al is het - gezien het belang van de laatste drie maanden 
van het jaar - verstandig om enige slag om de arm te houden.

De hoogte van de winst hangt nog af van hoe de groei van de omzet zich met het nieuwe management en 
managementsysteem in de komende , belangrijkste 3 maanden van het jaar, zal ontwikkelen. De ingezette 
omzetlijn is sinds invoering van het nieuwe systeem zeer positief waarbij duidelijk is dat niet alleen de omzet 
in de breedte (door stijging van het aantal filialen) maar ook in de diepte groeit (omzet per filiaal). Van de 
nieuwe filialen die open zijn, en gepland staan kan nu al gezegd worden dat deze door hun ligging (en dus 
aantal bezoekers cq klanten) naar verwachting meer dan proportioneel zullen gaan bijdragen aan de omzet.  
De kosten voor het hoofdkantoor zullen naar verwachting door onder andere schaalvoordelen, efficiency, het 
verdwijnen van eenmalige kosten en een betere spreiding over meer filialen nog verder gereduceerd worden 
dan al gebeurd is. 

Voor veel participanten, incluis ondergetekende (levert enorme administratieve verlichting op), is de beoogde 
gang naar de Alternext een doel wat wij zo spoedig mogelijk willen realiseren. Afgelopen maanden is er met 
man en macht gewerkt om 3 (!) goedgekeurde jaarrekeningen te verkrijgen van onze huisaccountant PWC. 
Deze goedkeuring is noodzakelijk voor de gewenste stap. Na vele prettige en onprettige discussies met de 
accountant over onderwerpen als: volledige afschrijving sleutelgeldwaardes (plusminus € 3 miljoen) en 
gedeeltelijke afschrijving van voorraadwaarde in verband met nu verkregen inkoopvoordelen is Sabon nu 
gereed met alle benodigde documentatie van de accountant. We streven ernaar dit proces zo snel mogelijk af te 
ronden. Wat mij betreft (en waarschijnlijk velen onder U) zullen wij dan ook zo snel mogelijk de gang maken 
naar Alternext. Overwogen wordt om op korte termijn een Participantenvergadering bijeen te roepen die dan 
in de tweede helft van november of in de eerste helft van december plaats zal vinden. In die vergadering zal 
een nadere toelichting kunnen worden gegeven over de stand van zaken.

Ik word regelmatig benaderd door diverse partijen die niet meer willen wachten op de beloofde bovenstaande 
wijziging en maar tevens door grote en kleinere partijen die interesse hebben in kleine of grotere aantallen 
participaties Sabon. Indien mensen willen verkopen in de periode tussen nu en de (beoogde) gang naar 
Alternext verzoeken wij u een email te sturen naar bob@sabon.nl en info@sabonfunding.nl. Ik zal dan samen 
met VGM Beheer kijken of daar een mouw aan te passen valt.

Tot slot wil ik U, op persoonlijke titel, nog meegeven dat deze wijziging van beurs mij langer dan gewenst  
heeft geduurd maar de eerlijkheid gebiedt ook te zeggen dat met het slechte klimaat van de afgelopen weken 
(maanden) onze “koers” nimmer in handen is geweest van de “waan van de dag”. 

Ons bedrijf is het voorbeeld van een bedrijf in de reële economie en heeft tot op heden, en hopelijk in de 
toekomst, weinig te dulden hebben van de papieren crisis. Mensen zullen ook in onzekere tijden blijven eten, 
drinken en douchen. Men zal naar mijn verwachting wel, wellicht nog, kritischer naar de prijs-kwaliteit 
verhouding kijken en die is zeer goed te noemen bij Sabon. 
 
De vooruitzichten, de huidige situatie en ontwikkelingen durf ik dan ook zonder schroom zeer positief te 
noemen in de economisch als moeilijk bestempelde tijd. 

10 oktober 2011 
Bob Ultee






